
 
ESPOON VANHUSNEUVOSTO - ESBO ÄLDRERÅD Muistio 
 
Vanhusneuvoston kokous 3/2012 
 
Aika: 8.5.2012 klo 13.00 - 14.20 
 
Paikka: Virastotalo 2, 7.krs nh Nuuksio 
 

Läsnä: Olli Männikkö pj. 

Liisa Haverinen 

Pirkko Törmänen 

Esa Rinne 

Börje Eklund 

Lasse Hoffman 

Kalevi Heinilä 

Harriet Klar 

Päivi Hertell 

Brita Pawli 

Matti Passinen 

Juha-Veikko Kurki 

Tony Hagerlund 

Maria Rysti siht. 

 
 

1. Kokouksen avaus 

 Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 13.05. 

 

2. Kokouksen osanottajat, laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

3. Työjärjestyksen hyväksyminen 

Lisättiin kaksi muuta asiaa: järjestötiedote ja sosiaali- ja terveystoimen 

avustusperiaatteet. 



 

4. Edellisen kokouksen pöytäkirja ja pöytäkirjantarkastajan valinta  

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. Pöytäkirjantarkastajaksi valittiin Pirkko 

Törmänen. 

 

5. Palaute järjestötapaamisesta 20.4.2012 

Merkittiin palaute tiedoksi. 

   

6. Toimintasuunnitelman mukainen käyttösuunnitelma vuodelle 2012 ja talousarvio 

vuodelle 2013 

Todettiin, että toimitaan aiemmin tehdyn toimintasuunnitelman mukaan eikä tehdä 

muutoksia. Vuodelle 2013 on kehykseen on esitetty 9100 euroa vanhusneuvoston 

kuluihin. 

 

7. Ikääntymispoliittisen ohjelman arviointityöpajan jatkotyöstäminen 

Puheenjohtajan esityksestä päätettiin priorisoida ja lähettää vanhusneuvoston 

iltakoulussa 13.3.2012 Espoon Ikääntymispoliittisen ohjelman arvioinnin pohjalta 

työstettyjä ehdotuksia sosiaali- ja terveystoimelle ja tekniselle toimialalle 

talousarvio 2013 valmisteluun. Vanhusneuvosto nosti työpajan tuotoksista vuoden 

2013 talouskehykseen seuraavat ehdotuksensa: senioriasiamies Espooseen, 

säännölliset avoimet seniorimessut, tiedonsaanti on varmistettava myös muulla 

tavalla kuin sähköisesti, ruotsinkielisille lisää vapaaehtoistoimintaa, riittävän suuria 

kokoontumistiloja järjestöille, maksuton joukkoliikenne ikäihmisille, kutsuohjatun 

linjaston kehittäminen, levähdyspenkkien riittävyys kulkureiteillä - penkit voisivat 

olla yritysten sponsoroimia kuten golf-kentillä ja talvella pienteiden kulkureiteille 

aurattujen lumivallien poisto esteettömyyden varmistamiseksi.  

 

Keskusteltiin myös vanhusneuvoston toiminnasta, voisiko vanhusneuvosto ottaa 

vuosittaisia painopistealueita ja seurata niiden kehittymistä. Keskusteltiin myös 

vanhusneuvoston rakenteesta, että lautakuntien jäsenet vievät vanhusneuvostossa 

käsiteltyjä asioita lautakuntiinsa tiedoksi ja eteenpäin vietäviksi.      

      

8. Muut asiat 

Tarkennettiin järjestökirjeen jakelulista.  



Merkittiin tiedoksi sosiaali- ja terveystoimen avustusperiaatteet. 

 

9. Seuraava kokous on 18.9.2012 klo 13-16. 

 

10. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 14.20. 


